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Protokoll Styrelsemöte 5 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 

 

Tid:  22 januari 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   

Plats:  Eva Wibergs rum.  

Närvarande:   

Melker Wargbaner, GFS ordförande  

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 

                     Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår  

Bahram Fendi, ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår  

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  

Stella Donning, ledamot HHGS 

Lova Jansson, HHGS 

 

§ 1 Preliminärer  

 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.01 

 

Styrelsen beslutar 

att finna mötet behörigt utlyst 

 

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 

Presidiet föreslår 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Stella Donning  som justeringsperson 

Siri Larsson som justeringsperson 

Styrelsen beslutar  

Att välja: 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Stella Donning som justeringsperson 
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Siri Larsson som justeringsperson 

 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 

                       

                      Presidiet föreslår: 

                      att godkänna föredragningslistan 

 

                      Styrelsen beslutar 

                      att godkänna föredragningslistan  

                      

          

 

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll    

                      

                     Styrelsen beslutar 

                     att bordlägga punkten till nästkommande STYM. 

  

§ 1.5 Mötets offentlighet  

                     Styrelsen beslutar  

                      

                     att hålla ett öppet möte  

  

 

§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 

  

                    Styrelsen beslutar 

                    att anse mötet beslutsmässigt 

 

 

 

 

§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Rapport från GFS presidium   

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

§ 2.2 Presidiebeslut    

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.3             Rapport GBG7000+ 

                     Föredragande: Presidiet  

 

 

                     Styrelsen beslutar 

                     att lägga rapporten till handlingarna 

                      

§2.4               Kvartalsrapporter Q4 

                      Föredragande: Presidiet  

 

 

                     Styrelsen beslutar 

                     att lägga rapporten till handlingarna 

 

§ 2.5 Rapport från kårerna    

Fördragande: Respektive kår  

 

Göta: Representerar nu officiellt bara 4 fakulteter då Natfak och ITfak sammanstrålat. 
Alla styrdokument har gåtts igenom och skall revideras. Varit FUM, fullmäktige 
beslutade att bifalla delar av en motion om ett ställningstagande gällande den 
humanitära katastrofen i Gaza och fem att-satser blev beviljade som skall arbetas med i 
frågan. Vår-insparken har startat. Mycket förberedelser för inval, val till fullmäktige osv.  
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Konstkåren: Det rullar på. Ganska samma som senaste möte, jobbar på operativt. Tittar 
på ersättare till ordföranderollen.  

 

SAKS: Vårbalen! Jobbas mycket med. Arbetsmarknadsmässa igår, gick jättebra. Fick 
tips om att protest mot kriget i Palestina skulle genomföras under dagen, störde dock 
inte mässan nämnvärt.  

 

Chalmers: Julledigt, jobbat två veckor. Börjar nu med rekrytering av ny kårledning! 
Snart arbetsmarknadsmässa CHARM vilket är ett stort evenemang som jobbas mycket 
med just nu. Har “orientation” för nya mastersstudenter och utbytesstudenter. 

 

HHGS: Lova har blivit vald! U9 var här sista veckan i november. Juristarbetsmässa! 
Kårledningen var i Warsawa. Insparken för internationella studenter har påbörjats. 
Nyrekrytering till föreningar. Överlämningshelg nu i helgen. Två veckor tills Stella går 
av.  

 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.6 Övriga rapporter 

 

                      Fördragande: Presidiet 

   

§2.6.1            Rapport från 6S nätverket                          

 

 

Styrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna 

 

 

§ 3 Beslutsärenden 
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§3.1 Fyllnadsval av ledamot till Folkuniversitetet Västs 

styrelse 

Föredragande: Presidiet 

 

 

 

Presidiet föreslår 

att styrelsen ska välja Gabriella Näslund till ledamot i Folkuniversitetet Västs styrelse 
till och med 2025-12-31. 

 

 

 

Styrelsen beslutar 

att välja Gabriella Näslund till ledamot i Folkuniversitetet Västs styrelse till och med 
2025-12-31. 

 

 

                 

Paus: 14:50-15:00      

 

                  

             

 

 

 

 

§ 4 Diskussionsärenden 

 

§ 4.1            Representation vid studentforums beredningsmöten   

 

 

 

Göta: är positiva till att endast GFS presidium närvarar, förstår känslan av 

orättvisa. Oavsett vad vi kommer fram till bör Studentforum vara med som 

stående punkt vid styrelsemöten.  
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Chalmers: Ser värdet av att vara med under beredningsmöten då vi har en 

bättre insyn i kårernas verksamhet. Bättre med en representant per kår.  

 

SAKS: Båda sidor har en poäng och är nöjda oavsett vad vi kommer fram till. 

Så länge man är så informerande som möjligt emellan. Hat ett förtroende för 

presidiet i att ni representerar oss i de frågorna och kan ge er det mandatet.  

 

Chalmers: Beredningsmötena sätter agendan relativt hårt, vill ändå ha 

möjligheten att närvara där för att komma in med mer specifik kunskap och 

kunna ha det direkta inflytandet.  

 

Konstkåren: Nöjda oavsett, ser inte relevansen i att vara med på varje 

beredningsmöte då det egentligen inte skiljer sig märkbart mellan konstkårens 

och gemene kårs syn på de större frågorna.  

 

Presidiet: Föreslår att alla kårer ges möjlighet att närvara vid varje första möte 

och att presidiet är med på det andra beredningsmötet.  

 

Sammanfattande: Lämnar öppen erbjudande att samtliga kårer bjuds in till båda 

möten.  

 

Oavsett vilken struktur så bör man utvärdera det nya systemet ett halvår in.  

 

Slutsats: Öppen inbjudan till samtliga kårer där man får möjlighet att skicka en 

representant per beredningsmöte. Fortsätter med en stående diskussionspunkt 

per styrelsemöte.  

 

 

 

§ 4.2 Studentforum - återkoppling och rapportering   

 

 

Bra med återkoppling. 

 

 

§ 4.3               Vem får bo hos SGS?                                       
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Det ska lyftas att om man utökar för fler studenter så måste kontrollerna för LADOK-

intyg utökas. Finns nuvarande många icke-studenter som bor i SGS-lägenheter. Skulle 

LADOK utöka sina lärosäten så bör SGS avsmalna sin definition ytterligare. 

 

Göta, HHGS, Chalmers, SAKS, Konstkåren ställer sig positivt till PM förslaget.  

 

 

Paus: 15:50-16:00 

 

 

§ 4.4            Dialog med miljöförvaltningen  

 

 

SAKS: Vad behöver varje ny styrelse göra vid byte av ansvariga, tydliggöras av 

förvaltningen.  

 

Göta: Byte av firmatecknare är inte samma som de som har serveringsansvar, detta har 

pubkommittén. Mycket viktigt att man har en gemensam kontakt som har sak-kunskap 

om kårernas alkoholtillstånd.  

 

Chalmers: Kontaktperson är det absolut viktigaste. Har fem olika handläggare som alla 

gör olika bedömningar. Tillfälliga serveringstillstånd fungerar väldigt bra. +1or har inte 

Chalmers. Allmänna serveringstillstånd men internt begränsade. Dem slutna 

serveringstillstånd är endast för chalmerister. Det finns redan platsbrister vid 

evenemang på Chalmers så att öppna för andra kårer är svårt.  

 

SAKS: Har frågat om kontaktperson – fick svar nej från förvaltningen.  

 

Göta: Alla i GUS får komma till oss 

 

SAKS: Vill utvidga från GUS kårer till GFS kårer.  

 

 

§4.5            Besök vid Linköpings universitet 
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Göta var i Linköping i oktober. Titta på deras “Studenthus”, byggda specifikt för 

studenter med studieplatser, matplatser och bibliotek. Fråga hur dem kommit fram till 

vad som behövs byggas i samtal mellan universitet och staden.  

 

 

 § 5 Avslutning 

 

§ 5.1 Övriga frågor: 

                 

             5.1.1 NÄSP - rekrytering av studentrepresentanter  

Inflygning för NÄSP innan stormöten.  

 

Få informationsmaterial och marknadsförande material som är gemensamt för samtliga 
kårer. Bra att informera och rekrytera så snabbt som möjligt.  

 

Få fram information till kårerna så snabbt som möjligt.  

Titta på om svenska är nödvändigt. Internationella studenters möjlighet att delta?  

 

             

§ 5.2 Nästa möte 

 

4e mars 2025, 14–17 i Ewa Wibergs-rum  

 

§ 5.3 Mötesutvärdering 

 

Tummar sätts i luften. 

 

 

 

§ 5.4 Mötets avslutande 

 

Mötet avslutas 16:37 
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Protokoll Styrelsemöte 5 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 


 


Tid:  22 januari 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   


Plats:  Eva Wibergs rum.  


Närvarande:   


Melker Wargbaner, GFS ordförande  


Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 


                     Alva Limbäck, ledamot Chalmers Studentkår  


Bahram Fendi, ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår  


Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 


Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  


Stella Donning, ledamot HHGS 


Lova Jansson, HHGS 


 


§ 1 Preliminärer  


 


§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 


Melker Wargbaner öppnar mötet 14.01 


 


Styrelsen beslutar 


att finna mötet behörigt utlyst 


 


§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 


Presidiet föreslår 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Stella Donning  som justeringsperson 


Siri Larsson som justeringsperson 


Styrelsen beslutar  


Att välja: 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Stella Donning som justeringsperson 
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Siri Larsson som justeringsperson 


 


§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 


                       


                      Presidiet föreslår: 


                      att godkänna föredragningslistan 


 


                      Styrelsen beslutar 


                      att godkänna föredragningslistan  


                      


          


 


§ 1.4 Föregående mötesprotokoll    


                      


                     Styrelsen beslutar 


                     att bordlägga punkten till nästkommande STYM. 


  


§ 1.5 Mötets offentlighet  


                     Styrelsen beslutar  


                      


                     att hålla ett öppet möte  


  


 


§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 


  


                    Styrelsen beslutar 


                    att anse mötet beslutsmässigt 


 


 


 


 


§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Rapport från GFS presidium   


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


§ 2.2 Presidiebeslut    


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.3             Rapport GBG7000+ 


                     Föredragande: Presidiet  


 


 


                     Styrelsen beslutar 


                     att lägga rapporten till handlingarna 


                      


§2.4               Kvartalsrapporter Q4 


                      Föredragande: Presidiet  


 


 


                     Styrelsen beslutar 


                     att lägga rapporten till handlingarna 


 


§ 2.5 Rapport från kårerna    


Fördragande: Respektive kår  


 


Göta: Representerar nu officiellt bara 4 fakulteter då Natfak och ITfak sammanstrålat. 
Alla styrdokument har gåtts igenom och skall revideras. Varit FUM, fullmäktige 
beslutade att bifalla delar av en motion om ett ställningstagande gällande den 
humanitära katastrofen i Gaza och fem att-satser blev beviljade som skall arbetas med i 
frågan. Vår-insparken har startat. Mycket förberedelser för inval, val till fullmäktige osv.  
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Konstkåren: Det rullar på. Ganska samma som senaste möte, jobbar på operativt. Tittar 
på ersättare till ordföranderollen.  


 


SAKS: Vårbalen! Jobbas mycket med. Arbetsmarknadsmässa igår, gick jättebra. Fick 
tips om att protest mot kriget i Palestina skulle genomföras under dagen, störde dock 
inte mässan nämnvärt.  


 


Chalmers: Julledigt, jobbat två veckor. Börjar nu med rekrytering av ny kårledning! 
Snart arbetsmarknadsmässa CHARM vilket är ett stort evenemang som jobbas mycket 
med just nu. Har “orientation” för nya mastersstudenter och utbytesstudenter. 


 


HHGS: Lova har blivit vald! U9 var här sista veckan i november. Juristarbetsmässa! 
Kårledningen var i Warsawa. Insparken för internationella studenter har påbörjats. 
Nyrekrytering till föreningar. Överlämningshelg nu i helgen. Två veckor tills Stella går 
av.  


 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.6 Övriga rapporter 


 


                      Fördragande: Presidiet 


   


§2.6.1            Rapport från 6S nätverket                          


 


 


Styrelsen beslutar 


att lägga rapporten till handlingarna 


 


 


§ 3 Beslutsärenden 
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§3.1 Fyllnadsval av ledamot till Folkuniversitetet Västs 


styrelse 


Föredragande: Presidiet 


 


 


 


Presidiet föreslår 


att styrelsen ska välja Gabriella Näslund till ledamot i Folkuniversitetet Västs styrelse 
till och med 2025-12-31. 


 


 


 


Styrelsen beslutar 


att välja Gabriella Näslund till ledamot i Folkuniversitetet Västs styrelse till och med 
2025-12-31. 


 


 


                 


Paus: 14:50-15:00      


 


                  


             


 


 


 


 


§ 4 Diskussionsärenden 


 


§ 4.1            Representation vid studentforums beredningsmöten   


 


 


 


Göta: är positiva till att endast GFS presidium närvarar, förstår känslan av 


orättvisa. Oavsett vad vi kommer fram till bör Studentforum vara med som 


stående punkt vid styrelsemöten.  
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Chalmers: Ser värdet av att vara med under beredningsmöten då vi har en 


bättre insyn i kårernas verksamhet. Bättre med en representant per kår.  


 


SAKS: Båda sidor har en poäng och är nöjda oavsett vad vi kommer fram till. 


Så länge man är så informerande som möjligt emellan. Hat ett förtroende för 


presidiet i att ni representerar oss i de frågorna och kan ge er det mandatet.  


 


Chalmers: Beredningsmötena sätter agendan relativt hårt, vill ändå ha 


möjligheten att närvara där för att komma in med mer specifik kunskap och 


kunna ha det direkta inflytandet.  


 


Konstkåren: Nöjda oavsett, ser inte relevansen i att vara med på varje 


beredningsmöte då det egentligen inte skiljer sig märkbart mellan konstkårens 


och gemene kårs syn på de större frågorna.  


 


Presidiet: Föreslår att alla kårer ges möjlighet att närvara vid varje första möte 


och att presidiet är med på det andra beredningsmötet.  


 


Sammanfattande: Lämnar öppen erbjudande att samtliga kårer bjuds in till båda 


möten.  


 


Oavsett vilken struktur så bör man utvärdera det nya systemet ett halvår in.  


 


Slutsats: Öppen inbjudan till samtliga kårer där man får möjlighet att skicka en 


representant per beredningsmöte. Fortsätter med en stående diskussionspunkt 


per styrelsemöte.  


 


 


 


§ 4.2 Studentforum - återkoppling och rapportering   


 


 


Bra med återkoppling. 


 


 


§ 4.3               Vem får bo hos SGS?                                       
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Det ska lyftas att om man utökar för fler studenter så måste kontrollerna för LADOK-


intyg utökas. Finns nuvarande många icke-studenter som bor i SGS-lägenheter. Skulle 


LADOK utöka sina lärosäten så bör SGS avsmalna sin definition ytterligare. 


 


Göta, HHGS, Chalmers, SAKS, Konstkåren ställer sig positivt till PM förslaget.  


 


 


Paus: 15:50-16:00 


 


 


§ 4.4            Dialog med miljöförvaltningen  


 


 


SAKS: Vad behöver varje ny styrelse göra vid byte av ansvariga, tydliggöras av 


förvaltningen.  


 


Göta: Byte av firmatecknare är inte samma som de som har serveringsansvar, detta har 


pubkommittén. Mycket viktigt att man har en gemensam kontakt som har sak-kunskap 


om kårernas alkoholtillstånd.  


 


Chalmers: Kontaktperson är det absolut viktigaste. Har fem olika handläggare som alla 


gör olika bedömningar. Tillfälliga serveringstillstånd fungerar väldigt bra. +1or har inte 


Chalmers. Allmänna serveringstillstånd men internt begränsade. Dem slutna 


serveringstillstånd är endast för chalmerister. Det finns redan platsbrister vid 


evenemang på Chalmers så att öppna för andra kårer är svårt.  


 


SAKS: Har frågat om kontaktperson – fick svar nej från förvaltningen.  


 


Göta: Alla i GUS får komma till oss 


 


SAKS: Vill utvidga från GUS kårer till GFS kårer.  


 


 


§4.5            Besök vid Linköpings universitet 
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Göta var i Linköping i oktober. Titta på deras “Studenthus”, byggda specifikt för 


studenter med studieplatser, matplatser och bibliotek. Fråga hur dem kommit fram till 


vad som behövs byggas i samtal mellan universitet och staden.  


 


 


 § 5 Avslutning 


 


§ 5.1 Övriga frågor: 


                 


             5.1.1 NÄSP - rekrytering av studentrepresentanter  


Inflygning för NÄSP innan stormöten.  


 


Få informationsmaterial och marknadsförande material som är gemensamt för samtliga 
kårer. Bra att informera och rekrytera så snabbt som möjligt.  


 


Få fram information till kårerna så snabbt som möjligt.  


Titta på om svenska är nödvändigt. Internationella studenters möjlighet att delta?  


 


             


§ 5.2 Nästa möte 


 


4e mars 2025, 14–17 i Ewa Wibergs-rum  


 


§ 5.3 Mötesutvärdering 


 


Tummar sätts i luften. 


 


 


 


§ 5.4 Mötets avslutande 


 


Mötet avslutas 16:37 
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        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 159717
      }
    ],
    "sign_time": "2025-01-29T13:53:21.173Z",
    "sign_text": "I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:\n\nFile (1)\nName: Protokoll STYM5.pdf\nSize: 159717 byte\nHash value SHA256: 501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "622a1c658e74006f688faa600297070bea5ebf7643e17051e48525ab2bf30328",
    "full_name": "MELKER WARGBANER",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "212.3.15.165",
      "orderRef": "0194b25e-52f8-7885-8450-c54526bed5cd",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 159717
      }
    ],
    "sign_time": "2025-01-29T14:02:02.733Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll STYM5.pdf\nStorlek: 159717 byte\nHashvärde SHA256: 501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "08d032871479ae1fd5bb262702eb0e66784669c4347e0acad850bfe61fd1f35a",
    "full_name": "Siri Larsson",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "130.241.134.16",
      "orderRef": "0194b266-f9d7-79af-94af-cfe5330e8b11",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 159717
      }
    ],
    "sign_time": "2025-01-29T14:11:30.397Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll STYM5.pdf\nStorlek: 159717 byte\nHashvärde SHA256: 501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "2badb50e57c4331aa7c2fba4a3ea41e26ab3bb9d6dcb500d874020ed9d219658",
    "full_name": "STELLA DONNING",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "193.210.164.99",
      "orderRef": "0194ef4c-d29d-7470-b634-9ac0a68343ec",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 159717
      }
    ],
    "sign_time": "2025-02-10T09:59:45.173Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll STYM5.pdf\nStorlek: 159717 byte\nHashvärde SHA256: 501272efadc7882617c5f37df73b9eb2453adf0fbd55a6ffe61ade486509477f",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
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